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ZAPISNIK 
13. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
13. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 22. svibnja 2024. (srijeda) s početkom u 16.00 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 
 

 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 12. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1.  Komunalna pitanja 
2.  Razno  

 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 
Vijeće je zaprimilo  dopis vezan uz prijedlog postavljanja uspornika prometa u Ulici Frana 
Kurelca. Kako se predlagatelj već obratio nadležnim službama, zaprimio je odgovor da se 
obrati nadležnom mjesnom odboru Brajda-Dolac koji prijedlog može uvrstiti na listu prioriteta 
za 2025. godinu. Nakon toga, stručne službe Upravnog odjela za komunalni sustav i promet 
te TD Rijeka plus d.o.o. izlaze na teren kako bi se utvrdilo postoje li prometno-tehnički 
elementi za realizacijom zahvata postave usporivača prometa te postavom radara kako bi se 
dobili podaci o brzini koju razvijaju vozila. Nakon toga, ukoliko se utvrdi opravdanost postave 
usporivača prometa, mjesni odbor bi trebao u sklopu plana prioriteta za 2025. godinu 
osigurati financijska sredstva za izradu Elaborata, kao i realizaciju zahvata. 
Zaključak: 
Vijeće se slaže s prijedlogom te će isti biti uvršten u prijedlog plana malih komunalnih akcija 
za 2025. godinu. 
 
Zaprimljen je mail s pritužbom na nepropisno parkirane automobile u Ulici Slaviše Vajnera 
Čiče. Ispred kućnih brojeva 9 - 11a neovisno da li radnim danom  ili vikendom nepropisno su 
parkirani automobili koji ometaju promet (zauzmu jednu prometnu traku). Navedenom 
onemogućeno je mimoilaženje dva vozila. Kako se radi o ulici kojom se izlazi na raskrižje s 
Ulicom Pomerio, promet je dosta frekventan. Navodi se da vozilo pauk dođe jednom dnevno, 
premjesti jedno vozilo, ali se problem ne rješava (niti sa kaznama ispod brisača). 
 
Mail je proslijeđen TD Rijeka plus od kojih je zaprimljen slijedeći odgovor: 
Specijalno vozilo „pauk“ redovito postupa na navedenoj lokaciji po naredbi ovlaštenih tijela za 
nepropisno parkiranja. 
Samo od početka ove godine do današnjeg dana, specijalno vozilo „pauk“ na navedenoj 
lokaciji interveniralo je preko 70 puta. 
Ono o čemu je u upitu riječ, jest prvenstveno nesavjesnost i neodgovornost pojedinaca koji 
se svakako sankcioniraju. 
Kamere se na prometnicama u pravilu postavljaju zbog nadzora brzine i postavlja ih MUP ili 
upravitelji cesta (brze ceste, zaobilaznice, autoceste), dok je centar grada dobro pokriven i 
kamerama koje evidentiraju prekršaje. 
Obzirom da isto nije u nadležnosti ovog Društva, u kopiju maila stavljamo i Direkciju za 
prometno redarstvo grada Rijeke. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Zaprimljen je mail građana u kojem upozorava na problem na ulazu iz Laginjine ulice  u 
Trinajstićevu ulicu. Moli za hitno djelovanje uključujući prometne stručnjake koji bi osigurali 
sigurnu komunikaciju navedenim područjem. Predlaže da ukoliko se ne može postaviti 
pješački prijelaz, stupići ili usporivači prometa da se onemogući prijelaz pješaka. Između dva 
pješačka pločnika je ulaz u ulicu širok 8 metara. 
Zaključak: 
Vijeće MO Brajda-Dolac  obratiti će se nadležnim službama Grada s molbom da se što hitnije 
nađe rješenje za ovoj problem. 
 
 
AD 2 
Planom prioriteta za 2024. godinu predviđeno je postavljanje dvije košarice za otpad u Parku 

Eugena Čulinovića. Kako se u parku već nalaze četiri košarice odlučeno je kao u Zaključku. 

Zaključak: 

Predložiti će se nadležnim službama da se košarice postave ispred Prve riječke 

gimnazije. 

Na prethodnoj sjednici Vijeće je zanimalo kada će dizalo kod Zagrada biti u funkciji. 
Zaprimljen je odgovor nadležnih službi da je dizalo stavljeno u funkciju. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
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Vijećnica Gordana Šopić na prethodnoj sjednici prijavila je oštećenje ploče kod centra 
Zagrad. Zaprimljen je odgovor da je ploča kod lifta namještena dok će se razbijena ploča na 
ulazu na parkiralište ex Beretich zamijeniti u najkraće mogućem roku. Ujedno će se izvršiti 
izvid od strane predstavnika Rijeka plusa kako bi se utvrdilo da li ima još dotrajalih ploča te 
će se iste zamijeniti novima. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
Predsjednica vijeća izvijestila je prisutne kako napreduje projekt RPLP Proljeće na Brajdi te 
da se očekuje da će zid biti oslikan u lipnju. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


